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Summary: |

The synonymy is one of the most important linguistic phenomena found in all languages.
It's related to meaning that reveals the impact within man’s contact

The specialized linguistic admit that the synonymy meets the agreement of signification and
the disagreement of terms.

This notion has witnessed a great interest among researchers and specialists and so varied
their points of view.

At last, the synonymy remains a priveledge which has offered the arabic language a
considerable linguistic wealth

Reésume: ;

Le synonymie est 'un des phénomeénes linguistiques les plus importants qui caractérisent
toutes les langues,
Et sa relation avec la signification qui se renvoie a l'impact du contact entre les gens.

Les spécialiste de langue voient que la synonymie réunit I'accord de signification et le
désaccord du terme.
Cette notion a ramifie et connu un grand intérét entre les chercheurs et les spécialistes, ce qui varié
leurs opinions.

Enfin, la synonymie reste un privilege qui offert a la langue arabe une richesse linguistique
tres importante.




